
27. Zápis ze Školské rady ZŠ Bratří Čapků 

Datum konání schůze: 17. 5. 2018 

Přítomni: Ing. Jaromír Beránek, Mgr. Silvie Žďárská, p. Štěpánka Žlůvová,  

    p. Andrea Nyklíčková-Sabevová, Mgr. Martin Zakouřil  

Omluveni: p. Martin Křížek, p. Martina Šrejberová 

Program:  1. Změny ve školském zařízení 

  - přivítání nového člena školské rady p. Andreu Nyklíčkovou-Sabevovou  

    (zástupce z řad rodičů) 

  - plán na opravy a rekonstrukce prováděné o hlavních prázdninách 2018  

    (rekonstrukce třídy na II. stupni, nákup nových tabulí s interaktivními 

     dataprojektory na II. stupeň, nové dveře ve třídách na I. stupni, nákup 

     dalších jednolavic do tříd na I. stupni) 

  - vyhodnocení proběhlého zápisu dětí do I. tříd šk. r. 2018-19 

  - instalace nového zařízení a SW pro GDPR 

2. Ostatní, diskuze 

- prodiskutován podnět ze strany rodičů ohledně množství ředitelského volna, 

  případně organizace příměstského táboru či fungování školní družiny  

 ve dnech volna 

 

v Úpici 17. 5. 2018 

Zapsala: Mgr. Silvie Žďárská 

 


